

## 聖依納爵堂報告（第二十一主日）

- 1) 2020 - 2021 年度小堂「中，英文主日學」及「成人慕道班」現正開始接受報名，預計開學日期為本年十月份。有興趣報名人士，可用以下方式索取表格：

- 1.1 小堂網站下載 [www.st.ignatiuschapel.org](http://www.st.ignatiuschapel.org)

- 1.2 來電小堂辦事處以郵寄索取

電話：2359 4407          傳真：2780 3285

- 1.3 親自到小堂辦事處領取。

- 2) 有關新一年度（2020-21）延續或申請主日彌撒使用學校泊車服務：

- 2.1 因應疫情仍然嚴峻，現有的泊車證將繼續有效至 2021 年 8 月。

- 2.2 申請新泊車証，將於主日彌撒重開後始接受申請，敬請留意聖堂報告。

上述所有報告，已張貼於聖堂辦公室外報告板及上載於聖堂網頁，歡迎各位查閱。主佑各位！

## **St. Ignatius Chapel Announcement (23-8-2020)**

- 1) “The Chinese and English Sunday Schools” & “Catechism Class for Adult” 2020-21 will start in October 2020 and are now open for application. Interested students can obtain an application form by:
  - 1.1 downloading from the chapel website [www.stignatiuschapel.org](http://www.stignatiuschapel.org) ,
  - 1.2 calling the chapel office to receive one by post (phone: 2359-4407, fax: 2780-3285),
  - 1.3 going to the office in person.
  
- 2) In view of the pandemic, the existing Wah Yan carpark permit will be automatically renewed for year 2020-21. New applications will be available after Sunday Mass be resumed.

The above chapel announcement has been posted on the notice board of the chapel office and on the chapel website. Peace be with you all. God Bless.